

秋季学期课程和注册

1. 2020年秋季学期于**2020年9月12日**开始，到2021年1月24日结束；
2. 周日课程仍将是学校教学体系的主体：中文、数学和文化课将继续全部开网课；
3. 周六网课系列将是新学年的一大特色：除了开设从学前班到九年级的27个中文和数学班外，学校还将推出一些新课(包括在暑期比较受欢迎的课)在秋季学期继续开网课；
4. 为了方便注册，您可以直接从下面的链接进入：
 - a. 老生注册：<https://www.newtonchineseschool.org/main/loginonline.html>
 - b. 新生注册：<https://www.newtonchineseschool.org/main/NewFamily.html>
 - c. 课程介绍：<http://www.newtonchineseschool.org/cgi-bin/main/classlist.pl>
5. 有问题或需要帮助，请发 email: registration@newtonchineseschool.org

Fall registration

1. The **Fall Semester starts on 9/12/2020** for Saturday Classes and 9/13/2020 for Sunday classes, and ends on January 24 , 2021;
2. Sunday courses will still be the main body of the school teaching system. All the Chinese, mathematics, and cultural classes will continually be provided online;
3. Saturday online classes will be a new feature for the new school year. In addition to 27 Chinese and mathematics from kindergarten to ninth grade level, we will also launch some new courses including some popular summer courses on Saturdays.
4. To facilitate registration, you can directly enter from the links below:
 - a. For current students: <https://www.newtonchineseschool.org/main/loginonline.html>
 - b. For new students: <https://www.newtonchineseschool.org/main/NewFamily.html>
 - c. Course lists: <http://www.newtonchineseschool.org/cgi-bin/main/classlist.pl>
4. If you need help, please contact: registration@newtonchineseschool.org

NCLS Admin